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Getting you where 
you need to go.

Transportation Resources
Public Transportation 

 •  Metro Transit provides fixed-route bus and rail service in the Twin Cities Metro Area. In some areas, 
Metro Micro connects riders to these bus routes or other destinations within the zones. See routes 
linked on GoWashingtonMN.com, call the Metro Transit Information line, 612-373-3333, or download the 
Metro Transit App. Fare: $2-$5.

 •  Metro Micro is an on-demand service operating in small zones near selected Metro Transit routes. Riders 
connect to fixed-route, or travel curb-to-curb within the zone. Metro Micro: 651-602-1170.   

 •  Metro Mobility is for certified riders who are unable to use fixed-route buses due to a disability. Metro 
Mobility operates in the same service area as Metro Transit Routes. Certification information is available 
at GoWashingtonMN.com, or you can call Metro Mobility at 651-602-1111. Fare: $3.50 non-peak/$4 peak 
hours.

 •  Metro Move is a transportation service for home and community-based waiver programs.  
Call 651-602-1900 or see link on GoWashingtonMN.com for more information.  

 •  Transit Link is a public dial-a-ride service available for anyone in the Twin Cities Metro Area in places 
where there is no fixed-route service. Advance reservation required. Transit Link Phone  
Number: 651-602-5465. Fare: $3.50 non-peak/$4.50 peak hours.

City Bus Loops and Other Transportation Options (more options at GoWashingtonMN.com)

 •  Several cities in Washington County have limited mid-day circulator bus loops that connect housing 
communities to local stores and clinics. See routes and schedules at GoWashingtonMN.com, or speak 
with the GoWashington navigator or operator to learn more.  

 •  Community Thread in Stillwater operates a volunteer driver program for older adults in the northern 
half Washington County. Please visit CommunityThreadMN.org or call 651-439-7434 for more 
information about services or to volunteer. 

Medical Transportation 

Some health insurance plans provide transportation benefits. Call the number on the back of your insurance 
card to ask if transportation is included in your plan.

Have questions about transportation? Call 651-430-6651; a navigator will return your call (M-F). 

We can also meet with you in-person or virtually to answer transportation questions, give more information 
about services, and/or provide training to fit your needs. 

Have questions about other county services?    

 • Call a Community Services Navigator at 651-430-6455 (M-F).

 • Call 651-430-6000 for general county information (M-F).
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لقنلا دراوم
 ماعلا لقنلا لئاسو

 •  Metro Transit ةقطنم يف ةتباثلا تاراسملا تاذ ةيديدحلا ككسلاو تالفاحلا ةمدخ مدقي Twin Cities Metro. يف 
 ةعجارم ىجرُي .قطانملا لخاد ىرخأ تاهجو وأ ،تالفاحلا هذه تاراسمب باكرلا Metro Micro ةمدخ لصت ،قطانملا ضعب
 وأ ،612-373-3333 ،مقر ىلع Metro Transit تامولعم طخب لاصتالا وأ ،GoWashingtonMN.com ىلع ةطبترملا قرطلا
.$2-$5 :ةرجألا .Metro Transit قيبطت ليزنتب لضفت

 •  Metro Micro تاراسم نم برقلاب ةريغص قطانم يف لمعت ،بلطلا دنع ةمدخ يه Metro Transit لصتي .ةددحم 
   .Metro Micro 1107-602-651 .ةقطنملا لخاد فيصر ىلإ فيصر نم نورفاسي وأ ،تباث راسمب نوبكارلا

 •  Metro Mobility ةتباثلا تاراسملا تاذ تالفاحلا مادختسا نوعيطتسي ال نيذلا نيدمتعملا باكرلل صصخم 
 ةداهشلا تامولعم رفوتتو .Metro Transit طوطخ لثم ةمدخلا ةقطنم سفن يف لمعت Metro Mobility .ةقاعإلا ببسب
 تاقوأ جراخ $3.50 :ةرجألا .651-602-1111 مقر ىلع Metro Mobility ـب لاصتالا كنكمي وأ ،GoWashingtonMN.com ىلع
.ةورذلا تاقوأب $4 / ةورذلا

 •  Metro Move ةيعمتجملاو ةيلزنملا ءافعإلا جماربل لقن ةمدخ يه.  
  .تامولعملا نم ديزمل GoWashingtonMN.com عقوم ىلع دوجوملا طبارلا ىلإ عجرا وأ ،651-602-1900 مقرب لصتا

 •  Transit Link ةقطنم يف صخش يأل ةحاتم ةيفتاه ةماع تالصاوم ةمدخ يه Twin Cities Metro ال يتلا نكامألا يف 
  فتاه مقر .قبسملا زجحلا مزلي .ةتباثلا تاراسملا ةمدخ اهيف رفوتت
Transit Link: 5465-602-651. ةورذلا تاقوأب رالود 4.50 / ةورذلا تاقوأ جراخ رالود 3.50 :ةرجألا.

(GoWashingtonMN.com عقوم يف تارايخلا نم ديزم) ىرخألا لقنلا تارايخو ،ةنيدملا تالفاح تارود

 فصتنم ةرتف يف ريصق تباث يرئاد راسم تاذ تالفاح تارودب نطنشاو ةعطاقم يف ندملا نم ديدعلا عتمتت  • 
 عقوم ىلع ةينمزلا لوادجلاو تاراسملا عجار .ةيلحملا تادايعلاو رجاتملاب ةينكسلا تاعمتجملا طبرت ،راهنلا
GoWashingtonMN.com، يف لغشملا وأ دشرُملا عم ثدحت وأ GoWashington ديزملا ةفرعمل.  

 •  Community Thread فصنلا يف نسلا رابك لجأ نم نيعوطتملا نيقئاسلا جمانرب ريدت ،رتووليتس ةنيدم يف 
 لوصحلل 651-439-7434 مقرب لاصتالا وأ ،CommunityThreadMN.org عقوم ةرايز ىجري .نطنشاو ةعطاقم نم يلامشلا
 .عوطتلل وأ تامدخلا لوح تامولعملا نم ديزم ىلع

 ةيبطلا لقنلا لئاسو

 ؛كب ةصاخلا نيمأتلا ةقاطب رهظ ىلع دوجوملا مقرلاب لاصتالا ىجرُي .لقنلا ايازم يحصلا نيمأتلا ططخ ضعب رفوت
.كتطخ يف ةنمضتم لقنلا لئاسو تناك اذإ امع راسفتسالل

 ىلإ نينثالا نم) كتملاكم ىلع درلاب دشرُملا موقيس ؛651-430-6651 مقرب لصتا ؟لقنلا لئاسو لوح ةلئسأ كيدل له
 .(ةعمجلا

 نم ديزملا ميدقتو ،لقنلا لئاسوب ةقلعتملا ةلئسألا نع ةباجإلل ؛كعم ةيضارتفا وأ ةيصخش ةلباقم ءارجإ اًضيأ اننكمي
 .كتاجايتحا بساني يذلا بيردتلا ميدقت وأ/و ،تامدخلا لوح تامولعملا

    ؟ىرخألا ةعطاقملا تامدخ لوح ةلئسأ كيدل له

.(ةعمجلا ىلإ نينثالا نم) 651-430-6455 مقر ىلع عمتجملا تامدخ دشرُمب لصتا  

.(ةعمجلا ىلإ نينثالا نم) ةعطاقملا نع ةماع تامولعم ىلع لوصحلل 651-430-6000 مقرب لصتا • 
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Text 612-444-1161 for Metro Transit 
Information. 
Text your general transit questions or trip 
planning requests to and a transit expert 
will text back answers in a few minutes. 
Available 6:30 a.m. to 8 p.m. weekdays and 
Saturday 8 a.m. to 4:30 p.m. (closed on 
Sundays and holidays).    

Text 612-900-0411 for Safety Concerns.  
If you see something that causes concern 
on or near a bus, report it. If you witness a 
crime or have an emergency, please call 
9-1-1.

Fares: 
$2.00-$3.25/$5.00 all-day pass. Pay with 
a GoTo Card or unlimited ride passes 
available online, or at transit stations, or 
CUB Foods. Riders may also pay on the 
Metro Transit App.

Reduced fares are available. See 
GoWashingtonMN.com/Public 
Transportation, or call the Metro Transit 
Trip Planner with questions 612-373-3333.  

“How to Ride” video on  
GoWashington.MN.com

Metro Transit Trip Planner
Call 612-373-3333

My Bus Route Information:

Route Number

Stop Location(s)

Pick Up Time

Return Trip Time
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 لوصحلل 612-444-1161 ىلإ ةيصن ةلاسر لسرأ
 .Metro Transit لوح تامولعم ىلع
 ةقلعتملا ةماعلا ةلئسألا لوح ةيصن ةلاسر لسرأ
 موقيسو ،ةلحرلل طيطختلا تابلط وأ ،لقنلاب
 قئاقد نوضغ يف تاباجإلا لاسرإب لقنلا ءاربخ دحأ
 ًءاسم 8 ىتح اًحابص 6:30 نم ةحاتم ةمدخلا .ةليلق
 اًحابص 8 ةعاسلا نم تبسلا مويو ،عوبسألا مايأ لالخ
    .(دايعألا يفو ،دحألا مايأ ةقلغم) .ًءاسم 4:30 ىتح

 فواخملل 612-900- 0411 ىلإ ةيصن ةلاسر لسرأ
  .ةمالسلاب ةقلعتملا
 برقلاب وأ ةلفاحلا يف قلقلا ريثي اًئيش تيأر اذإ
 ،ةميرج عوقو تدهاش اذإ .هنع غالبإلا ىجرُيف ؛اهنم
 مقرلاب لاصتالا ىجرُيف ؛ةئراط ةلاح كيدل تناك وأ
1-1-9.

 :روجألا
 عفدا .هلك مويلل ةركذت تا5.00$ /2.00$-3.25$
 ةدودحم ريغ بوكر ركاذت وأ ،GoTo ةقاطب مادختساب
 يف وأ ،لقنلا تاطحم يف وأ ،تنرتنإلا ربع ةحاتم
 ربع عفدلا اًضيأ باكرلل نكمي .CUB Foods تالحم
.Metro Transit قيبطت

 ةرايز ىجرُي .ةضفخم راعسأ ىلع لوصحلا نكمي
GoWashingtonMN.com/Public Transportation، وأ 
 ةلئسألا حرطل Metro Transit ةلحر ططخمب لاصتالا
  .612-373-3333 مقرلا ىلع

  ىلع ويديف عطقم ”بوكرلا ةقيرط“
GoWashington.MN.com

:Metro Transit ةلحر ططخم
612-373-3333 مقرب لصتا

:يب ةصاخلا ةلفاحلا راسم نع تامولعم

راسملا مقر

تاطحملا عقوم

طاقتلالا دعوم

ةدوعلا ةلحر دعوم
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Metro Mobility
Call 651-602-1111

1.  Fill out application (rider + doctor  ̶  mail 
in the two parts together).

2.  Once certified, call to reserve ride 1-4 
days in advance.

•  Service is guaranteed within the service 
area that follows Metro Transit fixed routes.

• Fare is $3.50/$4 leg/one-way.

•  Trips greater than 15 miles have a $0.75 
additional mileage charge.

•  Pay with cash or Go-To Card. Go-To cards 
available at Cub Foods or transit stations,  
or online. 

• Door-through-door service.

•  Guests pay fare. PCAs ride free (must 
reserve separate seat for each rider).

•  Certified riders outside the service area 
may take Transit Link into the Metro 
Mobility service area to transfer to a 
guaranteed Metro Mobility ride. 

•  Riders may choose to upgrade to Premium 
on Demand (uses an app like other  
ride-hail services). $5.00-$20.00+.
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Metro Mobility:
651-602-1111 مقرب لصتا

 يف ديربلا  بيبطلا + بكارلا) بلطلا ءلم  .1
.(اًعم نيئزجلا

 لبق ةلحرلا زجحل لصتا ،ةقداصملا متت نأ دعب  .2
.اًمدقم مايأ 1-4

 عبتت يتلا ةمدخلا ةقطنم لخاد ةلوفكم ةمدخلا  •
.Metro Transit ـل ةتباثلا تاراسملا

.دحاو هاجتا/ةلحرلل رالود 4/ رالود 3.50 يه ةرجألا 

 موسر اهل اًليم 15 ةفاسم نع ديزت يتلا تالحرلا  •
.رالود 0.75 ةميقب ةيفاضإ

 لوصحلا نكمي .Go-To ةقاطبب وأ ،اًدقن عفدلا نكمي  •
 تاطحم وأ ،Cub Foods تالحم يف Go-To تاقاطب ىلع
  ،لقنلا
 .تنرتنإلا ربع وأ

.بابلا ىلإ بابلا نم ةمدخ •

 ةياعرلا ودعاسم بكري .ةرجألا نوعفدي راوزلا  •
.(بكار لكل لصفنم دعقم زجح بجي) اًناجم ةيصخشلا

 نأ ةمدخلا ةقطنم جراخ نيدمتعملا باكرلل نكمي  •
 ؛Metro Mobility ةمدخ ةقطنم ىلإ Transit Link اوذخأي
 .ةلوفكم Metro Mobility ةلحر ىلإ لاقتنالل كلذو

 Premium كارتشا ىلإ ةيقرتلا رايتخا باكرلل نكمي  •
  لثم اًقيبطت مدختسي) بلطلا دنع
 $5.00-$20.00 .(ىرخألا باكرلا لقن ةكراشم تامدخ
.رثكأف
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Transit Link
Call 651-602-LINK (5465)

Press “7” to schedule rides in Washington County

•  M-F Shared ride service operating in the seven-county Metro Area where/when fixed-
routes are not available. Serves everyone, no eligibility requirements.

•  Transit Link connects rider to transit station/fixed-route service when available. Transit 
Link brings rider curb to curb if there is no fixed-route bus service. 

•  Fare is $3.50/$4.50 each way. Trips greater than 15 miles have an additional $0.75 mileage 
charge. Pay with exact cash or GoTo Card. GoTo cards available online, at transit station, or 
at CUB Foods (ask where at the customer service desk). 

•  Reserve trip 1 to 4 days in advance (M-F). 

•  Groups of five or more riders pay 
only one-way fare when traveling 
together. Return trip is free! Request at 
reservation.  

•  If Metro Mobility certified, request 
ADA service and if a transfer is needed, 
rider may transfer to a Metro Mobility 
requested ride vs. a bus stop. 

•  Riders may be placed on stand-by. 
Transit Link service is not guaranteed.

•   30-minute window for bus arrival time. Rider may have to wait up to 30 minutes. 
Schedule accordingly. 

•  3-minute driver-wait time. Riders have 3 minutes from bus arrival to board. Wait at 
boarding location. 
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Transit Link
LINK (5465)-602-651لصتا
نطنشاو ةعطاقم يف تالحرلا ةلودجل "7" ىلع طغضا

 ،تاعطاقم عبس نم ةنوكملا ورتملا ةقطنم يف ةعمجلا ىتح نينثالا موي نم ةكرتشملا تالحرلا ةمدخ لمعت  •
.ةيلهألاب قلعتت تابلطتم دجوت ال ،عيمجلا مدخت .ةتباث تاراسم رفوتت ال امدنع/ثيح

 لقن ىلع Transit Link لمعت .اهرفوت دنع ةتباثلا تاراسملا ةمدخ/لقنلا ةطحم ىلإ بكارلا Transit Link لصوت  •
 .تباث راسم تاذ تالفاح ةمدخ دوجو مدع ةلاح يف ،فيصرلا ىلإ فيصرلا نم بكارلا

 .$0.75 ةميقب ةيفاضإ موسر اهل اًليم 15 ةفاسم نع ديزت يتلا تالحرلا .هاجتا لكل $4.50 / $3.50 يه ةرجألا  •
 CUB تالحم يف وأ ،لقنلا ةطحم يف وأ ،تنرتنإلا ربع GoTo تاقاطب رفوتت .GoTo ةقاطبب وأ ،اًدقن عفدا
Foods (ءالمعلا ةمدخ بتكم يف اهنع لأسا). 

 .(ةعمجلا ىلإ نينثالا نم) مايأ 4 ىلإ 1 ـب اًمدقم ةلحرلا زجح متي  •

 ىجرُي !ةيناجم ةدوعلا ةلحر .اًعم لاقتنالا دنع طقف باهذ ةرجأ رثكأ وأ باكر ةسمخ نم ةنوكملا تاعومجملا عفدت  •
  .زجحلا دنع بلطلا

 ةمدخ بلطاف ؛ةدمتعم Metro Mobility تناك اذإ  •
 ةجاح كانه تناك اذإو ،نييكيرمألا ةقاعإلا يوذل
 ةلحر ىلإ لاقتنالا بكارلل نكميف ؛لاقتنالا ىلإ
Metro Mobility تالفاحلا ةطحم لباقم ةبولطملا. 

 ةمدخ .دادعتسالا ةلاح يف نيبكارلا عضو نكمي  •
Transit Link ةلوفكم ريغ.

 لوصو تقو حضوت ةقيقد 30 ةدمل رمتست ةذفان   •
 ةدمل راظتنالا ىلإ بكارلا رطضي دق .ةلفاحلا
 .كلذل اًقفو ةلودجلاب مق اذل .ةقيقد 30 ىلإ لصت

 باكرلا حنمُي .قئاقد 3 غلبت قئاسلا راظتنا ةدم  •
 .بوكرلا ناكم يف راظتنالا ىجرُي .اوبكري يكل ةلفاحلا لوصو تقو ذنم قئاقد 3 ةدم
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رفسلاو لقنلا لئاسو ىلع بيردتلا
 ىلإ لوصولا يف صاخشألا دعاست يتلا لقنلا لئاسو لوح تامولعمب نطنشاو ةعطاقم ناكس ديوزت → انتمهم
.ةلوقعم ةفلكتبو ،نامأب هيلإ باهذلا نوديري يذلا ناكملا

 نم كلذو ؛رارقلا باحصأو ،تامدخلا يمدقمو ،نيبكارلا طبر ىلع لمعي عمتجملا تامدخل GoWashington قيرف
 ىلإ نوجاتحي نيذلا نيميقملاو نيفظوملل معدلا ميدقتو ،اًثدحم GoWashingtonMN.com عقوم ءاقبإ لالخ
 لقنلا تاجايتحا لوانتل اًّيليصفت اًحرش وأ ،ةعيرس ةماع ةرظن ميدقت اننكمي .لقنلا لئاسو لوح تامولعم
  …اننكمي .ةديرفلا

 عامتجالا وأ ،ينورتكلإلا ديربلا وأ ،فتاهلا ربع لقنلا لئاسوب ةقلعتملا ةلئسألا نع ةباجإلا  
 ةيصخشلا ةرايزلا وأ ،يضارتفالا

 ،ديربلا قيدانصو ،جمانربلا/عقوملا يف ةكرتشملا قطانملا ىلإ نيفظوملا ةطساوب تابيتك لاصيإ  • 
.اهريغو ،ددجلا نيميقملاب بيحرتلا تاقابو

 لئاسو لوح ةبوجأو ةلئسأ حرطل ؛ةكرتشملا نكامألا يف وأ ،تايلاعفلا ىدحإ يف تاعامتجا ةلواط دادعإ • 
 لقنلا

 نكمتي ىتح) ةقطنملا يف لقنلا تارايخ لوانتيو ،نوفظوملا همدقي صصخم ريصق بيردت ريفوت  • 
*(ةيلاعف رثكأ لكشب ناكسلا ةدعاسم نم نوفظوملا

 بيردتلا) لقنلا لئاسو مادختسا وأ/و ،ةلودجلاب قلعتي اميف ،نيميقملل ةيدرف وأ ةيعامج ةدعاسم ميدقت  • 
*(لقنتلا ىلع

 دنبلا ،ةنسحملا لقنتلا ةحنم بجومب ،اتوسينيم ةيالوب لقنلا ةرازو لبِق نم اًّيئزج ليومتلا انلامعأ ىقلتت
.انئاكرش ىلع وأ ،نيميقملا ىلع ةفلكت يأ ضرف نود بيردتلا لك ميدقت متي .5310

 "انب لصتا" ىلع رقنا → GoWashingtonMN.comعقوم ةرايز وأ ،651-430- 6651 مقرب لاصتالا ىجرُي
   .بيردتلا دعوم ديدحت وأ ،دشرُملا ىلإ ثدحتلل

*حاتملا بيردتلا ىلع ةلثمأ
  .لقنلا تارايخ نع ةقيقدو ةزجوم ةحمل – لقنلا لئاسو لوح هيجوت • 

 ةلئسأ مئاليل صاخ لكشب هميمصت مت ،لقنلا تارايخل حرش ميدقت – لقنلا لئاسوب فيرعتلا  • 
 .ةددحملا صخشلا تاجايتحاو

 نكمي .اهنم لك مادختسا تاوطخ حيضوتو ،لقنلا تارايخل لصفم حرش – لقنلا لئاسو ىلع بيردتلا  • 
 صيصخت نكمي .ةياعرلا يمدقم وأ ،ءاكرشلا وأ ،نيفظوملل يعامج بيردت ميدقت GoWashington قيرفل
 بيردت ةلسلس ىلإ لصيل وأ ،ةقيقد 45 اهتدم ةماع ةحمل نمضتت ةيدرف ةسلج امإ نوكيل بيردتلا اذه
.لقنلا لئاسو يدشرم جيرختل ممصملا ،لصفملاو فثكملا بيردتلا ىلع لمتشت يتلا ،بردملا

 ةلحرلا" رفسلا ىلع بيردتلا .(transit يمدختسم) باكرلل يليصفت بيردت – رفسلا ىلع بيردتلا  • 
 عيمج ةجلاعمل صاخشألا نم ةريغص ةعومجم وأ ميقم عم لقنلا لئاسو دشرم هيف لمعي يذلا وه "ةلماكلا
 ،لقنتلاو ،ةفصرألاو ،عفدلا ةيلمعو ،تامزلتسملا ىتحو ،رورملا ةكرح نم اًءدب ،نمآلا رفسلا تارابتعا
 ةسراممو ،طيطختلاو ،سقطلا يف ةماقإلا نكامأو ،ةمالسلاو ،ةدعاسملا بلطو ،ةماعلا تالعافتلا/لصاوتلاو
 .تالحرلا
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Transportation and Travel Training
Our Mission → To provide residents of Washington County with transportation information that 
helps people get where they want to go safely and affordably.

The Community Services’ GoWashington Team works to connect riders, providers, and deciders 
by keeping GoWashingtonMN.com up-to-date and providing support for staff and residents 
needing transportation information. Virtual or in-person, we can provide a quick overview, or dig 
deep to address unique transportation needs. We can…  

 • Answer transportation questions via phone, email, virtual meeting, or in-person visit 

 •  Drop brochures off with staff for site/program common areas, mail boxes, new resident 
welcome packets, etc.

 • Table at an event, or in common spaces for walk-up Transportation Q&A 

 •  Provide short customized training with staff on transportation options in the area (so staff can 
help residents more effectively)*

 •  Provide group or 1:1 resident assistance with scheduling and/or using transit (Travel Training)*

Our work is funded in part through the Minnesota Department of Transportation through a Section 
5310 Enhanced Mobility Grant. All training is provided at no cost to residents or our partners.

Please Call 651-430-6651 or visit GoWashingtonMN.com → click on “Contact Us” to speak to a 
navigator or schedule training.   

Examples of Training Available*
 • Transportation Orientation – a brief, accurate overview of transportation options.  

 •  Transportation Familiarization – an explanation of transportation options that is tailored to a 
person’s specific questions and needs. 

 •  Transportation Training – in-depth explanation of transportation options and the steps for how 
to use each of them. The GoWashington team can provide group training for staff, partners, or 
caregivers. This training can be customized from a single 45-minute overview to a Train-the-
Trainer series of intensive, detailed training designed to create Transportation Navigators.

 •  Travel Training – in-depth training for riders (transit users). “Complete Trip” Travel Training is 
when a Transportation Navigator works with a resident or small group of people to address 
all the considerations for safe travel, from traffic, to supplies, payment, sidewalks, mobility, 
communicating/public interactions, seeking assistance, safety, weather accommodations, 
planning, and practice trips. 
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Transportation in the Area

Metro Transit Routes and ADA 
Guaranteed Metro Mobility  
Service Area 

Metro Move Service Area and  
Non-Guaranteed Metro Mobility 
Service Area

KEY
Metro Micro

City Bus Loops 
(Circulators)

Community Tread Volunteer Driver 
program service area

Transit Link (operates in the entire 
7 metro area where fixed routes are 
not available)

Scan the QR Code or visit our website at  
GoWashingtonMN.com and click on “Find Transportation 
Near Me” button for services available near you.



 ناكملا ىلإ كلصون
.هيلإ باهذلا ديرت يذلا

 تامولعم داجيإ يف ةدعاسمل جاتحت له
ةدعاسملا اننكمي ؟لقنلا لئاسو لوح
GoWashingtonMN.com :رُز
651-430-6651 :لصتا

.اتوسينيم ةيالو يف لقنلا ةرازو لبِق نم اًّيئزج ليومتلا GoWashington ىقلتت12/24

ةقطنملا يف لقنلا لئاسو

  ةمدخ ةقطنمو ،Metro Transit تاراسم
Metro Mobility يوذ نييكيرمألل ةلوفكم 
 ,Americans With Disabilities Act) ةقاعإلا
ADA) 

  Metro Move ةمدخ ةقطنم
ةلوفكم ريغ Metro Mobility ةقطنمو ،

حاتفملا
Metro Micro

 تالفاح تارود
 ةنيدملا
(Circulators)

 نيعوطتملا نيقئاسلا جمانرب ةمدخ ةقطنم
Community Tread

Transit Link (7 ورتملا ةقطنم يف لمعي 
(ةتباث تاراسم رفوتت ال ثيح ؛اهلمكأب

  ةرايزب لَّضفت وأ ،(QR) ةعيرسلا ةباجتسالا زمر حسما
GoWashingtonMN.com، ةبيرق لقن لئاسو نع ثحبلا" رز ىلع رقناو 
.كنم برقلاب ةرفوتملا تامدخلا ىلع فرعتلل ؛"ينم


